



## Notes for 2021-2022 Transfer Application

---

1. We accept students from all regions in Hong Kong. Any students eligible for attending schools in Hong Kong, with good conduct, outstanding academic achievement and performance in extra-curricular activities, are welcome to apply for admission.
2. Parents are required to apply online by completing the application form on our website. Shortlisted applicants will be invited to attend an admission assessment. Parents will be notified of the assessment arrangements by phone in due course.  
(Parents may log in our online application system to check the status of the application during the validity period)
3. The application period starts from 3 May 2021 and ends on 31 October 2021. Applicants can only apply once during the application period. Applicants who are not invited to attend the admission assessment may assume that their applications are unsuccessful. The application forms will be destroyed.
4. Annual school fees for the 2021-2022, to be paid in ten installments, are as follows:

|             |   |  |
|-------------|---|--|
| Grade 1-6   | : | HK\$ 25,300 (subject to future revision) |
| Grade 7-9   | : | HK\$ 27,800 (subject to future revision) |
| Grade 10-11 | : | HK\$ 35,000 (subject to future revision) |
5. Application Fee : HK\$50  
For applicants who are invited to attend the admission assessment, their parents are required to pay the application fee with Visa / Master (PayPal) on our online application system. Please note that:
  - The application fee is non-refundable.
6. All personal data provided in the application form will be handled by relevant staff of our school. The data will be kept confidential.
7. The personal data provided by unsuccessful applicants will be destroyed afterwards.
8. Admission Criteria:  
Academic Performance: 20%; Interview Performance: 40%; Conduct: 20%; Extra-curricular Activities / Service: 20%
9. Our school has put in place a “School Fee Remission Scheme” for needy students to ensure that qualified students will not be deprived of receiving education at Pui Kiu College. For details, please refer to the school website.
10. Our school provides school bus service covering different areas of Hong Kong, Kowloon and New Territories. For details, please refer to the school website.



## 2021-2022 年度插班生入學申請須知

1. 本校全港招生，不受區域限制；任何符合入讀本港學校資格的學童，兼品行良好、學業成績及課外活動表現優異，均可申請入讀。
2. 家長須在網上填妥報名表，本校將邀請合適的申請人出席入學評估，並於稍後時間致電家長，通知有關評估的詳情。(家長亦可於申請有效期內登入本校網上申請系統查詢申請狀況)
3. 申請期：由 2021 年 5 月 3 日起至 2021 年 10 月 31 日止  
申請者於申請期內只可申請一次；未獲邀出席入學評估的申請者，則可視作經已落選，有關申請資料將被銷毀。
4. 學費分十期繳交，2021-2022 各級全年學費為：  
小一至小六：港幣二萬五千三百元正 (日後或會有所調整)  
中一至中三：港幣二萬七千八百元正 (日後或會有所調整)  
中四至中五：港幣三萬五千元正 (日後或會有所調整)
5. 報名費：港幣五十元  
如申請人獲邀出席入學評估，家長須透過網上申請系統使用 Visa / Master (PayPal) 繳交報名費。務請注意：
  - 取錄與否，報名費概不發還。
6. 經本申請表遞交的所有個人資料只會由本校相關員工處理，並予以保密。
7. 未獲取錄申請人的個人資料將於日後銷毀。
8. 本校收生準則如下：  
學業表現：20%；面試表現：40%；操行：20%；課外活動 / 服務：20%
9. 本校設有「學費減免計劃」，以確保學生不會因經濟困難致失去入讀培僑書院的機會，詳情請參閱本校網頁。
10. 本校於港九新界設有多條校巴線，詳情可參閱本校網頁。